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Protokoll, fört vid årsmöte med Fågelviks Samfällighetsförening  
GA:5 och GA:6, 2005-02-24 i Lillebyskolan. 

 
Närvarande:  29 personer från 27 hushåll 
 
1. Mötet öppnas. 
Rune Bjurdell hälsade alla välkomna. Försäkrade sig om att alla tagit ett ex. av Dagordning samt 
Revisionsberättelse, och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Mötets behöriga utlysande. 
Mötet beslutade att årsmötet enligt reglerna var behörigt utlyst. 
 
3. Dagordningen. 
Mötet beslutade att arbeta efter den föreslagna dagordningen. 
 
4. Val av ordförande för mötet. 
Till ordförande för mötet valdes Rune Bjurdell. 
 
5. Val av sekreterare för årsmötet. 
Till sekreterare för årsmötet valdes Annelie Lind. 
 
6. Val av justeringsmän. 
Till justeringsmän valdes Per Sörensen samt Annika Hultén. 
 
7. Val av rösträknare. 
Till rösträknare va ldes Per Sörensen samt Annika Hultén. 
 
8. Styrelsens berättelse. 
Ordförande hänvisade till den verksamhetsberättelse som skickades ut i samband med kallelsen till 
årsmötet. Verksamhetsberättelsen godkändes  av mötet. 
 
9. a. Revisorernas berättelse. 
Revisionsberättelsen och debiteringslängden godkändes av årsmötet.  
 
10.  Ansvarsfrihet för styrelsen. 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2004. 
 
11.  Inkomna motioner. 

? Motion angående uppsättning av gatubelysning på Brottarvägen 
För belysning och belysningsstolpar ansvarar Gatubolaget.  
Styrelsen delade ut ett informationblad gällande detta.  
 

? Motion om kulvertering av dike vid Näckrosvägen 6-8 
Styrelsen har tidigare varit i kontakt med boende vid detta dike. Mötet röstade för att styrelsen måste 
undersöka om möjlighet för kulvertering finns då VA ledning ligger under diket. Styrelsen beslutar 
sedan vilken åtgärd som kan tas.  
 

? Boende på Konstnärsvägen ansöker om utträde ut vägföreningen GA:5  
Styrelsen informerar att detta är inget beslut som årsmötet kan ta.  
Berörda måste ansöka hos Lantmäterienheten på stadsbyggnadekontoret om att en ny förrättning göra, 
vilket innebär att alla hushåll kallas till nytt möte och sedan beslutar Lantmäterienheten om de anser att 
berörda fastigheter skall ingå eller inte.  
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12. Styrelsens förslag till utgifter. 
 
Årsavgifterna för 2005 blir oförändrad. Inbetalningkort kommer att gå ut till alla hushåll och skall 
betalas senast 31 maj, 2005.   
 
Flera vägar har under 2004 asfalterats och fler vägar kommer att asfalteras de närmaste åren. 
Styrelsen lämnade ut planeringsblad som visade på behoven som finns under de kommande åren.  
 
13. Val till styrelsen. 
Styrelsen har nu fått en ny ordförande, Bengt Jalnäs. 
 
Dessa valdes. 
Post  Namn               på ant.år Adress                    
Ordförande.  Bengt Jalnäs  1 år Solglimtsvägen 5 
Ledamot, kassör Maria Ristola 2 år Kvarnfallsvägen 11 
Ledamot  Mikael Zackrisson 2 år Näckrosvägen 31A   
Ledamot  Christian Strömblad 2 år Fågleviksvägen 30A 
Suppleant   IreneGustavsson 1 år Näckrosvägen 9 
Suppleant   Maria Normark 1 år Gullfjällsvägen 3 
Suppleant   Patrik Wahlström 1 år Häggvägen 13 
Områdesansv.  Mikael Börjesson 1 år Bronsvägen 4 
Områdesansv.  Rune Bjurdell 1 år Fågleviksvägen 20 
Områdesansv.  Anders Sandahl 1 år Kvarnfallsvägen 2 
Områdesansv.  Patrik Höiem  1 år Näckrosvägen 47 
 
Invald förra året på 2 år, 
Ledamot, sekreterare Anneli Lind  2 år Näckrosvägen 21 
 
Firmatecknare för Fågelviks Samfällighetsförening GA:5 och GA:6 är  
ordförande Bengt Jalnäs och kassör Maria Ristola.   
 
14.  Val av revisorer. 
Ordinarie   Ingvar Karlsson  1 år 
  Judit LaBundy 1 år 
 
15.  Frågor om val av valberedning. 
Valberedning ska skötas av Områdesansvariga. 
Nästa års val är : 
2 st Ledamot (2år), 3 st Suppleanter (1år), 4st Områdesansvariga (1år).  
2 st Revisorer (1år) samt 1st Revisorsuppleant (1år). 
 
16. Övriga frågor. 
  
Håll låga hastigheter i hela området. Högerregeln gäller i hela området.  
Önskemål att ställa ut ejdrar som hastighetsdämpande på Häggvägen och Brottarevägen.  
 
Kommentar att skylt vid början av Solglimtsvägen saknas. Beslut att styrelsen gör en översyn över 
hela området var skyltar saknas.  
 
Städdagar, skall vi ha både höst och vår eller bara på hösten och ta in ett företag som klipper gräs och 
sly vid infarterna till området under juni månad.  
Beslut att styrelsen tar in offerter på att ett företag klipper gräs och sly.  
Diskussion om att ha kvar städdagarna då detta även är möjlighet till gemenskap.  
Beslut att styrelsen titta över förslagen och återkommer om det blir städdag på våren eller inte.  
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Frågan om kommunalt bidrag togs upp, styrelsen kommer att undersöka möjligheten att ansöka om 
kommunalt bidrag. 
 
 
17. Avslutning. 
Ordförande  tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
Vid protokollet  Justeras   Justeras 
 
 
Annelie Lind   Per Sörensen   Annika Hultén     
    


